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ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ΔΙΑΤΑΞΗΣ:

3.  ΜΕΤΑΒΟΛΕΣ  ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΜΟΝΑΔΩΝ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ  ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ  ΓΙΑ  ΤΟ

ΣΧΟΛΙΚΟ ΕΤΟΣ 2024-2025

Σήμερα  Δευτέρα  6  Νοεμβρίου  2023  και  ώρα  15.00  το  Δημοτικό  Συμβούλιο

συνήλθε σε δια ζώσης, τακτική δημόσια συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, ύστερα

από  την  με  αριθμ.  πρωτ.  13857/2.11.2023  έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  κ.

Φίλιππου Γκιούρου, όπως ορίζουν οι διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα

Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωμένης  Διοίκησης  –  Πρόγραμμα

Καλλικράτης», όπως  αυτό  αντικαταστάθηκε  με  το  άρθρο  74  του  Ν.4555/2018,

τροποποιήθηκε και ισχύει.

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι συμμετείχαν

τα 16 από  τα 27 μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και ονομαστικά οι:      

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ

1 Γκιούρος Φίλιππος (Πρόεδρος) 9 Κετσιτζίδης Ιγνάτιος

2 Γάτσης Χρήστος (Γρ/τεας) 10 Λαμπρόπουλος Κωνσταντίνος

3 Γιώγας Δημήτριος 11 Παπαδόπουλος Ελευθέριος

4 Δελής Αθανάσιος 12 Ρυσάφης Αντώνιος

5 Θωμάς Ευάγγελος 13 Σαμλίδης Μιχαήλ

6 Ιατρίδου-Βλαδίκα Αναστασία 14 Τσεπκεντζής Ιωάννης

7 Καραμάνη Δήμητρα 15 Τσιτσάγκας Χαράλαμπος

8 Καραπατσούδη Ελένη 16 Χατζόγλου Ιωάννης

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ

αν και κλήθηκαν νόμιμα
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1 Πέτκου Αναστάσιος (Αντιπρόεδρος) 6 Μουστάκας Γεώργιος
2 Δίου Αναστάσιος 7 Ξυλουργίδης Αντώνιος
3 Θεοδώρου Έλλη 8 Πασχάλης Αλέξανδρος
4 Κατσάρα-Βλάχου Μαρία 9 Ταμβίσκου Ευτυχία
5 Κίτσου Ελένη 10 Τζιάκος Δημήτριος
6 Μούκας Σωτήριος

Η Δημοτική Σύμβουλος κα Μαρία Βλάχου – Κατσάρα προσήλθε στη συνεδρίαση

κατά  τη  διαδικασία  υποβολής  ερωτήσεων  προς  τον  Δήμαρχο  (πριν  την  έναρξη

συζήτησης των θεμάτων).

Οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  κ.κ.  Σωτήριος  Μούκας  και  Γεώργιος  Μουστάκας

προσήλθαν   στη  συνεδρίαση  κατά  τη  συζήτηση  του  3ου θέματος  της  ημερήσιας

διάταξης.

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκαν νόμιμα οι Πρόεδροι των Συμβουλίων Δημοτικών

Κοινοτήτων για τα θέματα που περιλαμβάνονται στην ημερήσια διάταξη και αφορούν

τις αντίστοιχες κοινότητές τους και συμμετείχε μόνο ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Έδεσσας κ.

Πέτρος Γαλανός.

Στη  συνεδρίαση  συμμετείχε  ο Πρόεδρος  του  συμβουλίου  της  Δημοτικής

Κοινότητας Αγ. Αθανασίου κ. Πέτρος Βερικούκης.

Ο  Δήμαρχος  κ.  Ιωάννης  Μουράτογλου  προσκλήθηκε  και  παρίσταται  στη

συνεδρίαση.

Στη  συνεδρίαση  συμμετείχε  η  κα  Ουρανία  Πασιαλή,  τακτική  υπάλληλος  του

Δήμου για την τήρηση των πρακτικών.

Ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία ο Πρόεδρος κήρυξε την

έναρξη της συνεδρίασης και τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου άρχισαν να συζητούν

τα  θέματα,  προτάσσοντας  το  3ο θέμα  της  ημερήσια  διάταξης,  στη  συνέχεια

συζητήθηκαν τα θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης και κατόπιν τα υπόλοιπα θέματα

της ημερήσιας διάταξης.

Ο Πρόεδρος αναφερόμενος στο 3ο θέμα της ημερησίας διάταξης, έθεσε υπόψη

των μελών του δημοτικού συμβουλίου τη με αριθμ. πρωτ. 13862/2.11.2023 εισήγηση

της Δ/νσης Κοινωνικής Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νέας Γενιάς,

η οποία έχει ως εξής: 

«Σχετ.:  τα  με  α.π.13668  και  13669/2-11-2023  έγγραφα  της  Δ/νσης  Πρωτοβάθμιας

Εκπ/σης Πέλλας με θέμα: «Προτάσεις-εισηγήσεις  για ίδρυση, κατάργηση, συγχώνευση,

προαγωγή  και  υποβιβασμό  δημοτικών  σχολείων  και  νηπιαγωγείων  της  Δ/νσης  Π.Ε.

Πέλλας για το σχ.έτος 2024-2025»

     Σε συνέχεια των ανωτέρω σχετικών εγγράφων, παρακαλούμε για τη λήψη απόφασης,

σχετικά με: 

Α) Προαγωγή σχολικών μονάδων

Δεν προτείνεται για καμία σχολική μονάδα.
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Δ) Συγχώνευση

Η Δ.Π.Ε. προτείνει τη συγχώνευση του 1ου 6θέσιου δημοτικού σχολείου Έδεσσας με το

7ο 7θέσιο δημοτικό σχολείο Έδεσσας,  στο 7ο 6θέσιο δημοτικό σχολείο  Έδεσσας με

έδρα την Έδεσα. Το υφιστάμενο μαθητικό δυναμικό του νέου σχολείου ανέρχεται σε 126

μαθητές-τριες  και  το  προβλεπόμενο  για  τα  επόμενα  σχολικά  έτη  περίπου  στον ίδιο

αριθμό.

Το νέο 7ο 6θέσιο δημοτικό σχολείο Έδεσσας θα στεγαστεί στο υφιστάμενο διδακτήριο

του  7ου  δημοτικού  σχολείου  Έδεσσας  επί  της  Φιλίππου  και  Π.Μελά  11,  στο  οποίο

λειτουργούσε  μέχρι  σήμερα.  Η  προτεινόμενη  συγχώνευση  δεν  προϋποθέτει  την

μεταφορά μαθητών-τριών καθώς η χιλιομετρική απόσταση των δύο σχολικών μονάδων

είναι μικρότερη των 300 μέτρων ούτε προκαλεί κοινωνικές επιπτώσεις. Το κτίριο που

θα  στεγάζεται  και  θα  λειτουργεί  το  νέο  σχολείο  είναι  σχετικά  νεόκτιστο

(κατασκευάστηκε το 1987) και βρίσκεται σε κεντρικό σημείο της πόλης της Έδεσσας.

Β) Υποβιβασμός, Γ) Ίδρυση, Ε) Κατάργηση σχολικών μονάδων, καθώς  ΣΤ) Ίδρυση, Ζ)

Υποβιβασμός, Η) Συγχώνευση και Θ) Κατάργηση ΕΑΕ: δεν προτείνεται για καμία σχολική

μονάδα.

    Παρακαλούμε για τη λήψη σχετικής απόφασης.».

Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στη Δ/ντρια του 7ου Δημοτικού Σχολείου Έδεσσας κα

Καλαμπάκα Μαρία - Ελένη,  στον Πρόεδρο του Συλλόγου γονέων & κηδεμόνων του 7ου

Δημοτικού Σχολείου Έδεσσας κ. Ζιούγρα Γεώργιο και στην Εκπρόσωπο του Συλλόγου

εκπαιδευτικών  Α΄/θμιας  εκπαίδευσης  κα  Μπουρδομπούρα  Γεωργία,  προκειμένου  να

εκφράσουν  τις  απόψεις  τους  για  το  θέμα,  όπως  αναλυτικά  αναφέρονται  στα

απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.

Κατόπιν, δόθηκε ο λόγος στους Δημοτικούς Συμβούλους κ.κ. Αναστασία Ιατρίδου

– Βλαδίκα,  Ιωάννη Τσεπκεντζή,  Αντώνιο Ρυσάφη, Χαράλαμπο Τσιτσάγκα και Δημήτριο

Γιώγα,  προκειμένου  να  εκφράσουν  τις  απόψεις  τους  για  το  θέμα,  όπως  αναλυτικά

αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.

Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του:

1. το άρθρο 11 του Ν. 1966/1991, όπως αντικαταστάθηκε από την παρ. 15 του άρθρου

59 του Ν. 3966/2011

2. την παρ. 4 του άρθρου 61 του Ν. 3966/2011

3. το  υπ’  αριθ.  118145/ΓΔ4/20.10.2023  έγγραφο  του  Υπουργείου  Παιδείας,

Θρησκευμάτων και Αθλητισμού. 

4.  τα υπ’ αριθ. 13668/2.11.2023 και 13669/2.11.2023 έγγραφα του Προϊσταμένου της

Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πέλλας.

5. με  αριθμ.  πρωτ.  13862/2.11.2023 εισήγηση της Δ/νσης  Κοινωνικής Προστασίας,

Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νέας Γενιάς

Αποφασίζει ομόφωνα
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Α. Διαφωνεί  με  την  πρόταση  της  Διεύθυνσης  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης

Πέλλας,  όπως  αναφέρεται  στην  εισήγηση  της  Διεύθυνσης  Κοινωνικής  Προστασίας,

Παιδείας,  Πολιτισμού,  Αθλητισμού  και  Νέας  Γενιάς,  σχετικά  με  τη  συγχώνευση

σχολικών μονάδων, κατά το σχολικό έτος 2023-2024.

Β. Συμφωνεί  με  την  πρόταση  της  Διεύθυνσης  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης

Πέλλας,  όπως  αναφέρεται  στην  εισήγηση  της  Διεύθυνσης  Κοινωνικής  Προστασίας,

Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νέας Γενιάς, σχετικά με τις υπόλοιπες μεταβολές

των σχολικών μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, κατά το σχολικό έτος 2023-2024. 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 260/2023

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΓΚΙΟΥΡΟΣ

Ακριβές απόσπασμα 

Έδεσσα  16.11.2023

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

ΦΙΛΙΠΠΟΣ Ν. ΓΚΙΟΥΡΟΣ

ΤΑ ΜΕΛΗ

 Γάτσης Χρήστος, Γιώγας Δημήτριος, Δελής 

Αθανάσιος, Θωμάς Ευάγγελος, Ιατρίδου-Βλαδίκα 

Αναστασία, Καραμάνη Δήμητρα, Καραπατσούδη 

Ελένη, Κατσάρα-Βλάχου Μαρία, Κετσιτζίδης 

Ιγνάτιος, Λαμπρόπουλος Κωνσταντίνος, Μούκας 

Σωτήριος, Μουστάκας Γεώργιος, Παπαδόπουλος 

Ελευθέριος, Ρυσάφης Αντώνιος, Σαμλίδης Μιχαήλ, 

Τσεπκεντζής Ιωάννης, Τσιτσάγκας Χαράλαμπος, 

Χατζόγλου Ιωάννης,

Αποδέκτες προς ενέργεια: 

- Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας Θράκης 

 Τμήμα Διοικητικού Οικονομικού Ν. Πέλλας

- Δ/νση Κοινωνικής Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νέας Γενιάς Αικ.

Αθανασίου

Αποδέκτες προς κοινοποίηση (ηλεκτρονικά):

- Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πέλλας 

Εσωτερική Διανομή (ηλεκτρονικά):

- Αναπλ. Προϊστάμενο Δ/νσης Κοινωνικής Προστασίας, Παιδείας, Πολιτισμού, 

Αθλητισμού και Νέας Γενιάς Χ. Μπάκο

- Αντιδήμαρχο Παιδείας Κ. Λαμπρόπουλο

- Πρόεδρο Σχολικής Επιτροπής Α΄/θμιας Εκπαίδευσης Δ. Έδεσσας Α. Ιατρίδου - Βλαδίκα
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